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P R O T O K Ó Ł  NR XXXIX/21 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 27 września 2021 roku 

czas trwania od 16
00

 do 17
15

 

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi oraz goście /listy obecności stanowią załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XXXIX sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie 

poinformował, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, retransmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad  

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz  

na specjalnej platformie: transmisjaobrad.info. Obecność na sali w trakcie obrad jest 

jednoznaczna z wyrażeniem zgody na upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrz 

Dobiegniewa, Panią Dorotę Kopytek Skarbnika Gminy, Panią Agnieszkę Walendzik Prezes 

PUK „Komunalni”, Dyrektorów oraz Kierowników jednostek podległych, radnych, sołtysów 

oraz poprosił radnych o zalogowanie się do systemu do głosowania, co jest równoczesne ze 

sprawdzeniem obecności i ustaleniem kworum. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie otworzył punkt 2 porządku obrad 

sesji i wnioskował o wprowadzenie do punktu 7 porządku obrad podpunkt h) uchwałę  

w sprawie zmiany Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Dobiegniew oraz podpunkt i) uchwałę w sprawie 

likwidacji Filii Przedszkola w Radęcinie funkcjonującej w Przedszkolu Baśniowa Kraina 

w Dobiegniewie 

  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw  

0 radnych, wstrzymało się 0 radnych 
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Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o działalności Burmistrza między sesjami. 

4.  Wnioski i zapytania radnych. 

5. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2021 roku. 

6. Informacja na temat przestrzegania regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Dobiegniew. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian uchwały budżetowej gminy na 2021 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2030, objętej 

uchwałą  

nr XXVIII/170/20 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 14 grudnia 2020 roku. 

c) ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 100512F w miejscowości Dobiegniew. 

d) wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN – 

Nadwarciański” spółka z o.o. z siedzibą w Gorzowie Wielkopolskim. 

e) wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w nowo 

tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej „KZN – Nadwarciański” sp. z 

o.o. z siedzibą w Gorzowie Wielkopolskim. 

f) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Dobiegniew, w roku szkolnym 

2021/2022. 

g) ustalenia wysokości opłat za pobyt oraz maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim w Dobiegniewie. 

h) zmiany Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Dobiegniew. 

i) likwidacji Filii Przedszkola w Radęcinie funkcjonującej w Przedszkolu Baśniowa 

Kraina w Dobiegniewie 

8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

9. Komunikaty. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 
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Ad.3. Informację Burmistrza między sesjami przedstawiła Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz 

Dobiegniewa: 

 Dnia 03 sierpnia Gminę Dobiegniew odwiedził Pan Piotr Gliński Minister Kultury, 

Dziedzictwa Narodowego i Sportu. Rozmowy dotyczyły: finansowania przez Ministerstwo 

Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu Muzeum Woldenberczyków, powstania Domu 

Kultury w ramach realizowanego procesu rewitalizacji oraz Międzynarodowego 

Młodzieżowego Turnieju Piłki Nożnej Dobiegniew Cup. 

 Dnia 07 sierpnia odbył się Międzynarodowy Młodzieżowy Turniej Dobiegniew Cup oraz 

obchody 75-lecia Klubu Sportowego „Błękitni” Dobiegniew. 

 Dnia 13 sierpnia uczestniczyłam w spotkaniu z Panią Elżbietą Anną Polak Marszałek 

Województwa Lubuskiego. Rozmowy dotyczyły nowej perspektywy funduszy 

europejskich na lata 2021-2027 oraz Partnerstwa „Północ Województwa Lubuskiego 

Zawsze Razem”.   

 Dnia 14 sierpnia odbyła się 13 edycja Placka Drożdżowego w Radęcinie.  

 Dnia 15-22 sierpnia wizyta studyjna w Słowenii z Rybacką Lokalną Grupą Działania 

„Pojezierze Dobiegniewskie”  

 Dnia 23 sierpnia podpisałam umowę z firmą BF Partners na wykonanie zadania 

„Modernizacja hali sportowej w Dobiegniewie”. 

 Dnia 24 sierpnia w miejscowości Pszczew miałam zaszczyt odebrać statuetkę Osobowość 

Roku 2019 w kategorii Polityka, samorządność i społeczność lokalna w powiecie 

strzelecko-drezdeneckim.  

 Dnia 25 sierpnia uczestniczyłam w spotkaniu Pilotaż Centrum Wsparcia Doradczego 

dotyczącym Strategii. 

 Dnia 26 sierpnia odbył się Zarząd Celowego Związku Gmin SGO5 w spawie 

przygotowania założeń do przetargu na odbiór, transport i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych w latach 2022-2024  

 Dnia 27 sierpnia w Urzędzie Miejskim w Dobiegniewie odbyła się uroczystość wręczenia 

Państwu Gromulskim złotych medali „za zasługi dla obronności kraju” oraz obchodziliśmy 

uroczystość Jubileuszu Złotych Godów 9 par – mieszkańców Gminy Dobiegniew. 

 Dnia 28 sierpnia uczestniczyłam w zebraniu sprawozdawczo – wyborczym jednostki OSP 

Dobiegniew.  

 Dnia 29 sierpnia odbyło się Gminne Święto Plonów na plaży nad j. Wielgie  

w Dobiegniewie. 

 Dnia 30 sierpnia spotkałam się z Panem Łukaszem Poryckim Wicemarszałkiem 

Województwa Lubuskiego. Spotkanie poświęcone było omówieniu wniosków 
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aplikacyjnych Gminy Dobiegniew składanych w konkursach z Europejskiego Funduszu 

Społecznego. 

 Dnia 1 września odbyły się uroczyste obchody 82. Rocznicy wybuchu II wojny światowej 

oraz inauguracja roku szkolnego 2021/2022. 

 Dnia 3 września wzięłam udział w X Jubileuszowym Narodowym Czytaniu, które odbyło 

się w auli Gminnego Zespołu Szkół w Dobiegniewie.   

 W dniach 4-5 września uczestniczyłam w zebraniach sprawozdawczo – wyborczych 

jednostek OSP Radęcin, Słowin i Mierzęcin. 

 Dnia 12 września na plaży nad j. Osiek obył się Piknik Rodzinny w ramach projektu 

„Promocja turystyki obszarów wiejskich dostępnej dla społeczności lokalnej” oraz 

Pożegnanie Lata w Dobiegniewie.  

 Dnia 16-17 września uczestniczyłam w Forum Miasteczek Polskich w Warszawie. 

 Dnia 19 września w Gminie Dobiegniew odbyła się uroczystość z okazji Światowego Dnia 

Sybiraka. 

 Dnia 22 września spotkałam się z Panem Władysławem Dajczakiem Wojewodą Lubuskim. 

Rozmowy dotyczyły wniosków składanych przez Gminę Dobiegniew w ramach 

Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych.  

 

W miesiącu sierpniu oraz wrześniu uczestniczyłam również w Radach Budowy na 

następujących inwestycjach:  

 Przebudowa oraz rozbudowa obiektu Muzeum Woldenberczyków przy  

ul. Gorzowskiej 11 wraz z zagospodarowaniem terenu 

 Rozbudowa ul. Jedności i Szkolnej w Dobiegniewie – etap I (ul. Jedności) i etap II 

 Budowa ścieżki pieszej wraz z infrastrukturą turystyczno-rekreacyjną nad północnym 

brzegiem jeziora Wielgie w Dobiegniewie – etap I. 

 Budowa budynku Żłobka Miejskiego wraz z niezbędną infrastrukturą 

 Odbudowa budynku świetlicy wiejskiej w Ostrowcu  

 Budowa i przebudowa dróg i ulic na Osiedlu Młodych w Dobiegniewie. 

 

Pani Burmistrz poinformowała również, jakie wnioski złożone zostały do Funduszu Rozwoju 

Dróg Lokalnych, tj. na przebudowę drogi do m. Chrapów i przebudowę drogi w m. Ostrowiec 

w kierunku Sławicy. Poza tym złożone zostały wnioski do Europejskiego Funduszu 

Społecznego Gminny Zespół Szkół na zajęcia pozalekcyjne. Gmina Dobiegniew otrzymała 

wsparcie od Pana Władysława Dajczaka Wojewody Lubuskiego na wyposażenie żłobka oraz 

wsparcie z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na nawodnianie czwartego boiska przy 
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kompleksie sportowym przy ul. Leśnej. Trwa budowa podjazdu dla osób niepełnosprawnych 

przy ul. Poznańskiej oraz składany będzie wniosek o dostępność przy ul. Gdańskiej  

i przebudowa toalet na parterze. Gmina przygotowuje się do następnych wniosków, 

konkursów. Złożony został również wniosek dotyczący rewitalizacji Dobiegniewa na kwotę  

6 mln zł, tj. pięć skwerów zielonych i park miejski, z przygotowaną pełną dokumentacją. 

Rozstrzygnięcie tego konkursu jest w przyszłym roku.   

 

Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie poinformował,  

że dnia 24 września br. Pani Burmistrz uczestniczyła w Zjeździe Miejsko – Gminnego 

Związku Ochotniczej Straży Pożarnej RP w Dobiegniewie, gdzie dobiegła końca kadencja 

Zarządu OSP z lat 2016 – 2021. Prezesem był Pan Leszek Waloch a Komendantem Józef 

Migasiewicz, którzy przekazali podziękowania Radzie Miejskiej w Dobiegniewie za wsparcie 

OSP. Na zjeździe ukonstytuował się nowy Zarząd, gdzie Komendantem Miejsko – Gminnego 

Związku Ochotniczej Straży Pożarnej został druh Tadeusz Szydłowski, Wiceprezesem M-G 

OSP został druh Józef Pater, natomiast Prezesem M-G OSP została druhna Sylwia 

Łaźniewska. Do Zarządu Powiatowego OSP została oddelegowana druhna Marzena 

Wierzbicka.  

 

Pani Burmistrz podziękowała za współpracę Pani Magdalenie Szyszko-Graban Kierownik 

Centrum Integracji Społecznej, ponieważ Gmina Dobiegniew została laureatem w kategorii 

Przyjazny Urząd Podmiotom Ekonomii Społecznej.  

 

Ad.4. Wnioski i zapytania 

 Urszula Woszczyk radna – zapytała kiedy kotłownia na ul. Mickiewicza zacznie pracować 

w systemie na gaz. 

 Bernard Szyrwiński radny – poinformował, że ul. Polna wymaga naprawy oraz teren 

wokół Ośrodka Zdrowia wymaga wykoszenia i uporządkowania. 

 Paweł Łysiak radny – podziękował pracownikom Centrum Integracji Społecznej za pracę, 

którą wykonują na terenie miasta. 

 Przekazał również podziękowania druhom: Panu Leszkowi Waloch, Panu Józefowi 

Pater oraz Panu Hubertowi Kowalskiemu.  

Ad.5. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2021 roku stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Pani Dorota Kopytek Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr 417/2021 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 07 września 2021 roku w sprawie 
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wydania opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Dobiegniew za I półrocze 

2021 roku. Opinia oraz informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2021 roku stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6.  Informacja na temat przestrzegania regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Dobiegniew stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Radni nie mieli pytań do w/w informacji.  

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian uchwały budżetowej gminy na 2021 rok. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXIX/230/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2030, podjętej uchwałą  

nr XXVIII/170/20 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 14 grudnia 2020 roku. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXIX/231/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

c) ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 100512F w miejscowości Dobiegniew. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXIX/232/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

d) wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN – 

Nadwarciański” spółka z o.o. z siedzibą w Gorzowie Wielkopolskim. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXIX/233/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
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e) wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w nowo tworzonej Społecznej 

Inicjatywie Mieszkaniowej „KZN – Nadwarciański” sp. z o.o. z siedzibą w Gorzowie 

Wielkopolskim. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXIX/234/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

f) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Dobiegniew, w roku szkolnym 

2021/2022. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXIX/235/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

g) ustalenia wysokości opłat za pobyt oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 

dziecka w Żłobku Miejskim w Dobiegniewie. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXIX/236/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

h) zmiany Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Dobiegniew. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXIX/237/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

i) likwidacji Filii Przedszkola w Radęcinie funkcjonującej w Przedszkolu Baśniowa Kraina w 

Dobiegniewie 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  
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Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXIX/238/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że jeżeli chodzi o przebudowę kotłowni 

na ul. Mickiewicza termin realizacji dokumentacji jest na styczeń 2022 r. Po tym terminie 

wyłoniony zostanie wykonawca i rozpocznie się modernizacja kotłowni. Wystosowane 

zostało również pismo do Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Wojska Polskiego w sprawie 

przyłączenia się do tejże kotłowni, ale odpowiedź była wymijająca.  

 Jeżeli chodzi o ul. Polną Referat Spraw Komunalno – Gospodarczych zajmie się tą 

sprawą. 

 Jeżeli chodzi o uporządkowanie terenu wokół Ośrodka Zdrowia cenna uwaga, teren 

zostanie uporządkowany.  

 

Ad.9. Komunikaty.  

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – podziękowała Pani Dyrektor Żłobka i Pani Dyrektor 

Przedszkola, które wykazały się dalece idącą inicjatywą i zatrudniły dietetyka, który 

będzie prowadził zajęcia tematyczne i będzie pomagał dzieciom dbać o kondycję fizyczną.  

 Poinformowała, że dnia 06.10.2021r. o godz. 18:00 w Auli Gminnego Zespołu Szkół 

odbędzie się spotkanie informacyjne odnośnie obwodnicy Dobiegniewa. 

 Barnard Szyrwiński radny – przedstawił propozycję pracy do firmy byłych Zakładów 

Drzewnych.  

 Waldemar Grzankowski sołtys – przedstawił propozycję na temat nadania nazwy dla ronda 

–  generała Maczka. 

 

Ad.10. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXXIX 

sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz 

zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek 

   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   w Dobiegniewie 

                                                                                               /-/ Marek Kowalczyk 

 


